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Prezydent Miasta Wloclawka

dr Marek Wojtkowski

Szanowny Panie Prezydencie,

Zvnacam sig z proSb4 o zabezpieczenie Srodk6w w budZecie miasta Wloclawka na

zakup i montaZ stojak6w dla rower6w miejskich.

Bardzo cieszy mieszkanc6w miasta nealizowany projekt roweru miejskiego. Niestety

nie do korica uregulowany jest spos6b jego parkowania. Rowery stoj4 na chodniku ( niekiedy

leiqprzewrbcone) w nieladzie i w spos6b utrudniaj4cy przejScie, niekiedy przy przystankach

autobusowych co moze utrudnia6 korrystanie z komunikacji miejskiej.

W zwi4z]ru z zapewrieniem wlaSciwego porz4dku i bezpieczeristwa przy miejscach

parkowania roweru miejskiego proszg o wykonanie stojak6w na rowery.
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